
2019年度DIN EN ISO 9712  无损检测人员资格3级培训考试安排: 

DIN EN ISO 9712 level 3 Course and Exam Schedule: 

 

TÜ V SÜ D中国无损检测培训考试中心 

TÜ V SÜ D CHINA NDT TRAINING AND EXAM CENTER 

TÜV SÜD无损检测培训考试中心是由德国认可委DAKKS和国家安全监督委ZLS授权认可的、具有多年丰富

经验的专业无损检测人员发证机构-----------SECTOR CERT授权在国内唯一的培训考试中心。我们的服务

能确保所提供的培训、考试和授证工作是完全独立的、完整的，和最先进的技术。 

TÜ V SÜ D CHINA NDT TRAINING AND EXAM CENTER is authorized by SECTOR Cert—A rich 

experienced certification body of NDT personnel is authorized by DAKKS and ZLS from Germany. 

This way you can be sure that all training, examinations and certifications are always compliant, 

independent and up to date. 

 

适合学员 Candidate: 

  制造单位无损检测负责人    NDT supervisor or NDT manager from manufacturer 

     检验检测机构无损检测负责人 NDT supervisor or NDT manager from inspection /testing body  

 

 

报名时间 Registration Time： 
 

    即日起至2019年7月30日。（除基础BASIC班人员数量不限外，其余每班限报16人。） 
           Before the deadline July 30, 2019. Max candidate number per course is 16, except for BASIC. 

 

 

发证机构及证书情况Certificate Information： 
 

 

        发证机构Certification Body ：  

 

 

        证书查询网站Certificate Check on line： http://www.sectorcert.com/en/certificate/cert-check.html  

 
 

TÜ V 南德意志大中华集团 
DIN ENISO 9712 无损检测培训考试中心(上海) 
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培训课程 
 Course Name 

基础培训   
Basic  

3级射线检测 
  RT level3 

3级超声检测 
  UT  level3 

3级磁粉检测   

MT  level3  

3级渗透检测 
PT  level3 

3级目视检测 
  VT  level3 

课程安排 

Training 

Schedule 

5月13 日～5月24日 

May.13~May.24 

11月4日～11.15日 

Nov.04~Nov.15 

8月05日～09日 

Aug.05~Aug.09 

8月12日～16日 

Aug.12~Aug.16 

8月19日~8月22日 

Aug.05~Aug.09 

9月9日～9月11日 

Sep.09~Sep.11 

8月26日~29日 

Aug.26~Aug.29 

Aug 4000RMB 4000RMB 4000RMB 3200RMB 3200RMB 3200RMB 

课程语言
Language 

  双语教学（中英文）    

English & Chinese        

考试科目 
  Exam Name 

基础培训   
Basic  

3级射线检测   

RT  level3  

3级超声检测 
  UT  level3 

3级磁粉检测 
  MT  level3 

3级渗透检测 
  PT level3 

3级目视检测 
  VT  level3 

考试时间 
Exam Schedule 

5月25日   May.25 

11月16日   Nov.16 

8月10日 

Aug.10 

8月17日 

Aug.17 

8月23日 

Aug.23 

9月12日 

Sep.12 

8月30日 

Aug.30 

考试费用 
Exam Fee 

 

4000RMB 

 

4000RMB 

 

4000RMB 

 

4000RMB 

 

4000RMB 

 

4000RMB 

考试语言
Language 

  双语考卷（中英文）    

English & Chinese        

报名须知Note： 

1. 基础考试仅在首次参加3级考试时需要，通过考试后，该成绩最大可保留5时间年，直至获得第一张3级证书。持有3级资格
证书的人员无需再次参加基础考试。 The basic examination can be passed first and remain valid, provided that the first main method 

examination is passed within five years after passing the basic examination. A candidate holding a valid Level 3 certificate is exempt from the 

need to retake the basic examination. 

2. 报考3级人员须通过Sector Cert 2级相关方法及门类的操作考试（除无需编写工艺卡外）（如果没有，必须加考2级的操
作考试）。如持有相关方法门类的2级资格证书，可豁免该项考试。 All candidates for Level 3 certification in any NDT method shall 

have successfully completed (with a grade of ≥70 %) the practical examination for Level 2 in the relevant sector and method, except for the 

drafting of NDT instructions for Level 1. A candidate who is Level 2 in the same NDT method and product sector or who has successfully passed a 

Level 2 practical examination for the NDT method in an industrial sector, as defined in Annex A is exempt from passing again the Level 2 practical 

examination. This exemption is only valid for the product sectors covered by the industrial sector concerned and, in any other circumstances, the 

relevant sector is the sector in which the candidate seeks Level 3 certification. 

3.  没有2级资格证书的学员，或需要增项的学员，请与培训考试中心联系，以便安排2-3级操作培训和考试(3000RMB)。For 

candidate who without any level 2 certificate issued by SCETOR Cert, or want to extend sector, please contact  with TÜ V SÜ D China NDT 

Training and Exam Center for level 2~3 practical training and exam arrangement (3000RMB). 

4. 两年以上理工科毕业报考人员应符合以下最少工作经历时间，其他学员最少工作经历应是该时间的双倍；如果直接从1级
报考3级，没有相应2级资格证书，应包括2级和3级要求的总和，不允许任何经历时间的缩短： Details minimum experience for 

candidates who have successfully completed a technical school or at least two years of engineering or science study at an accredited college or 

university. If this is not the case, the duration has to be multiplied by a factor of 2. If the individual is being qualified directly from Level 1 to Level 3, 

with no time at Level 2, the experience shall consist of the sum of the times required for Level 2 and Level 3. No reduction in the period of 

experience shall be allowed.  

 

2019 DIN EN ISO 9712 Level 3 考试安排及费用 Level 3 Examination Schedule and Fee: 

2019 DIN EN ISO 9712 Level 3培训课程安排及费用 Training Schedule and Fee: 

无损检测方法 
NDT  Method 

1级工作经历时间(月数) 
Level 1 (months) 

2级工作经历时间(月数) 
Level 2 (months) 

3级工作经历时间(月数) 
Level 3 (months) 

RT, UT 3 9 18 

MT, PT 1 3 12 
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将您的报名表发邮件给   沈慧 /  孔晖  

Please send e-mail of  application sheet  to  Ms.Shenhui / Mr.Kong Hui 

电话(Tel)：+86  21 64623667 

传真(Fax)：+86 21 64623667 

手机(Mobile)：+18221017118    

电邮(E-mail)：ruiji_ndt@163.com 

培训和发证流程 Training and Certification Process： 

 
 

 

 

 

1）培训前需提交的资料如下 Should be submitted before training： 

       1. 培训申请表  Training application sheet   2. 视力检查表    Visual acuity test  

       3. 如需要，提供学历证书复印件  Education background proof if applicable  

       4. 个人电子照片 digital photo 

 

2）申请证书需提交的资料如下 Document for application certificate： 

        如果通过考试，需要向德国提交发证申请表和有效视力检查表，在表中需要填写您考
试编号及日期（所以请记住您的考试编号和日期）。 

         if you pass the examination, you should submit the application for certification and visual acuity test, 

you should fill the exam No. and date (Please remember your exam No. and date ) 

         

        上述资料和申请表请联系沈慧 

        The above documents and application form please contact Ms.Shenhui 

  

 

签订培训合同 

Sign contract 

提交学员资料 
Provide 

candidate data 

参加培训       
Attend NDT 

training 

参加考试       
Attend 

examination 

申请证书   
Apply for the 

certificate 
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       培训地址及乘车路线  Training address and bus route： 
上海市闵行区曲吴路589号6号楼109，110室（乘坐地铁5号线北桥站1号出口-------闵行10路 放鹤路虹梅南路站 ） 

Room 109,110 Building 6 No.589 Qu Wu Road, Minheng District, Shanghai.(Subway line 5, Beiqiao Station and transfer Minheng 10  Fanghe lu 

South Hongmei Lu Station) 

上海市交通路线查询  Shanghai traffic route information： www.ddmap.com 

 

住宿安排  Accommodation arrangement：北桥地铁站附近有莫泰等连锁酒店，培训期间的食宿自理，学员自行安排住
宿。 

         There are Express hotels near by the Line 5 Beiqiao Station. Please arrange meal and accommodation by yourself. 

 

 

TÜ V SÜ D无损检测培训考试中心 

TÜ V SÜ D NDE Training and 

Examination center 

 

上海闵行区曲吴路589号6号楼
109，110室 
Room 109,110 Building 6 No.589 

Qu Wu Road, Minheng District, 

Shanghai 

http://www.ddmap.com/

